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دیروز یکی از مدیران 
باشگاه پرسپولیس 

به ایران ورزشی 
گفت اگر در این 

باره موافقت نهایی 
صورت بگیرد، معلوم 
نیست رقم دریافتی 

از حساب بورسی 
باشگاه چقدر خواهد 

بود. به گفته این 
مقام مسئول قرار 

شده این کمیته 
گزارشی از میزان 

بدهی های باشگاه را 
استخراج کرده و بعد 
درباره مبلغ برداشتی 
باشگاه تصمیم گیری 

کند

هیچ ورزشگاهی برای پیکان- 
پرسپولیس وجود ندارد!

 شاید قزوین
میزبان شود

دیــروز در حالــی کــه ســه روز تــا 
مســابقه پیــکان- پرســپولیس از 
معوقه هفته ششم لیگ برتر زمان 
باقی مانده بود مکان برگزاری این 

دیدار مشخص نشد.
در برنامه ریزی سازمان لیگ محل 
برگــزاری ایــن مســابقه ورزشــگاه 
شــهید دســتگردی یا همــان پاس 
قوامیــن اکباتــان اعــام شــده بود 
امــا مدیریت این ورزشــگاه  اعام 
کرد قادر به میزبانی از این مسابقه 
نیست. بعد از آن بحث انجام بازی 
در ورزشــگاه انقــاب کــرج مطرح 
شــد کــه مدیریــت ایــن مجموعــه 
هم اعام کرد زیرساخت های لازم 
برای میزبانی از این دیدار را ندارد.

در عین حال از آنجایی که مسابقه 
استقال مقابل هوادار تهران یک 
روز بعــد از ایــن بــازی در ورزشــگاه 
آزادی برگزار می شود امکان انجام 
مسابقه در ورزشگاه آزادی در حد 
فاصــل 24 ســاعت وجــود نــدارد 
کما اینکه بعد از انجام بازی فصل 
قبــل پیــکان- پرســپولیس در این 
ورزشــگاه که حاشیه های بسیاری 
هم داشــت شــاید دو طرف زیر بار 
ایــن قضیــه نرونــد. در عیــن حال 
بحــث بــازی پرســپولیس مقابــل 
استقال تاجیکستان که سه شنبه 
برگزار می شــود هم مطرح شــده و 
مسئولان می خواهند زمین چمن 
بــرای آن بــازی هــم شــرایط خوبی 

داشته باشد.
با این وجود نکته اینجاست که در 
استان تهران با این همه امکانات 
و جمعیت یک ورزشــگاه با چمن، 
سازه مناسب و سکوها، رختکن ها 
و امکانــات مناســب برای میزبانی 
از یک مسابقه بین دو تیم تهرانی 
پیــدا نمی شــود. بدتــر اینکه حتی 
در استان البرز به عنوان همسایه 
پایتخت هم ورزشگاهی این بازی 
را میزبانــی نخواهــد کــرد تــا محل 
انجام بازی دو تیم تهرانی ســاعت 

به ساعت از پایتخت دور شود.
ســپس از ورزشــگاه امــام خمینــی 
)ره( اراک بــه عنــوان یکــی از 
گزینه هــای میزبانی ایــن بازی نام 
برده شــد که اگر این گزینه قطعی 
می شد دو تیم پیکان و پرسپولیس 
بایــد برای یک بازی خانگی فاصله 
حدوداً 300 کیلومتری را طی کنند 
و بعــد از بــازی به همیــن میزان در 
مسیر بازگشت به تهران باشند اما 
اراک هم این بازی را گردن نگرفت.

از اراک خبر رسید با توجه به اینکه 
طبق برنامه لیگ تیم آلومینیوم تا 
روز 11 آبان ماه بازی خانگی ندارد، 
مســئولان ورزشــگاه قصــد دارنــد 
بــا رســیدن فصل ســرما اقــدام به 
عملیــات بهســازی و ترمیــم چمن 
کنند تا برای مسابقات خانگی تیم 
شــهر خــود آمــاده باشــند. از طرف 
دیگــر بر اســاس اســتعام صورت 
گرفتــه از هواشناســی، شــهر اراک 
روز پنجشــنبه 27 مهرمــاه )زمــان 
برگزاری پیکان- پرسپولیس( بارانی 
شدید را پشت سر می گذارد که در 
صورت برگزاری بازی آسیبی جدی 
به چمن ورزشگاه امام خمینی )ره( 

زده خواهد شد.
ســپس از باشــگاه پیکان خبر آمد 
آنهــا بــه میزبانــی از پرســپولیس 
در قزویــن هــم فکــر کرده انــد. بــا 
توجه به اینکه شمس آذر نماینده 
اســتان قزویــن هــم تــا روز 11 آبــان 
بــازی خانگی نــدارد، احتمال دارد 
مســئولان پیکان ورزشگاه سردار 
آزادگان قزویــن را بــرای میزبانــی 
انتخاب کنند که البته این مســأله 
نیــز نیازمنــد موافقــت مســئولان 

استانی قزوین خواهد بود.
در واکنش به این خبر مدیر کل 
ورزش اســتان قزوین اعام کرد 
ورزشــگاه ســردار آزادگان کــه از 
بازی هــای شــمس آذر میزبانــی 
می کنــد بــه لحــاظ زیرســاختی 
مشــکلی بــرای میزبانــی از ایــن 
مسابقه ندارد اما تا عصر دیروز 
باشگاه پیکان درخواست کتبی 
بــرای بــازی در ایــن ورزشــگاه 

نداده بود.

 zسوژه

سه شنبه  25 مهر 1402  سال بیست و هفتم  شماره 7422  
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13پرسپولیس

 یحیی گل محمدی

بیخود نبود می گفت فیفادی را لغو کنید!

فارغ از ماجراهای مربوط به قهر این مربی، حرف های او درباره لغو فیفادی 
چیزی بود که در موضع دلسوز پرسپولیس و بازیکنانش مطرح شد. یحیی 
نمی خواهــد بعــد از چهــار ملــی پــوش مصــدوم، بازیکــن مصــدوم دیگــری 
داشــته باشــد. الان شــرایط به گونه ای اســت که ملی پوشــان پرســپولیس 
فــردای بازگشــت از اردن بایــد مقابــل پیکان بازی کنند و شــاید یحیی اصلا 
به آنها میدان ندهد که اینطوری شــاید شــرایط کیفی تیمش مختل شــود.

محمدحسین کنعانی زادگان

پنجشنبه نیمکت نشین می شود؟

اگــر امیــر قلعه نویــی باز هــم از کنعانی زادگان مقابل قطر اســتفاده کنــد یا توجه به 
فاصله بســیار کم بازی تیم ملی و دیدار پیکان – پرســپولیس شــاید یحیی مجبور 
بــه نیمکــت نشــینی ایــن مدافــع ملی پــوش خــود شــود و بــه او اســتراحت بدهد تا 
مصدوم نشــود. کنعانی بامداد چهارشــنبه برمی گردد و شاید فرصت ریکاوری هم 
نداشــته باشــد اما پرســپولیس مجبور اســت طبق برنامه عصر پنجشــنبه با پیکان 
احتمالاً جایی خارج از تهران بازی کند. گولسیانی در آن منطقه تشنه بازی است.

علیرضا بیرانوند

فاصله بازی اردن و پیکان 45 ساعت!

بــه نظــر می رســد با توجه به حساســیت های بازی تیم ملــی مقابل قطر، امیر 
قلعه نویــی بــاز هــم از علیرضا بیرانونــد در ترکیب اصلی اســتفاده کند. با این 
حال اگر بیرو در این بازی به میدان برود کمتر از 45 ساعت بعد باید ساعت 
18 پنجشــنبه مقابــل پیــکان بــازی کنــد. شــاید ایــن مســأله بــرای دروازه بان 
پرســپولیس خیلی ســخت نباشــد اما در فوتبال حرفه ای کمی عجیب اســت 

و مشــخص نیســت بیرو باید با چه شــرایطی مقابل پیکان قرار بگیرد.

از باشــگاه پرســپولیس خبــر می رســد 
مدیــران باشــگاه صرفــاً قولــی بــرای 
پرداخــت بخشــی از مطالبــات پیــش از 
دیــدار بــا پیــکان نداده انــد امــا بالاخــره 
بایــد پرداختی هــا را انجــام بدهند و این 
داســتان را حداقــل موقتــاً تمــام کننــد.
مجموع آپشن های بازیکنان و کادرفنی 
بالغ بر 68 میلیارد تومان می شود و اگر 
قــرار باشــد طی دو روز آینــده نیمی از آن 
پرداخت شــود باشگاه باید 34 میلیارد 
تومــان در ایــن مــدت کوتــاه فراهم کند 

که کار راحتی نیســت.
زمان  بــه ســا پرســپولیس  ه  شــگا با
خصوصی ســازی و کمیتــه مصــارف 
چشــم دوختــه اســت بلکــه آنها بــه داد 
ایــن باشــگاه برســند. یکشــنبه شــب 
بعــد از جلســه کمیته مصارف ســازمان 
خصوصی ســازی، درویــش و شــهریاری 
مدیرعامــل و رئیــس هیــأت مدیــره 
باشــگاه بــا خوشــبینی حــرف زدنــد امــا 
بالاخره مشخص نشد این کمیته قبول 

کــرده کــه پرســپولیس از پــول خــودش 
برداشــت کنــد یــا نــه.

در عیــن حــال ســؤال بعــدی اینگونــه 
مطــرح می شــود که اگــر کمیته مصارف 
به باشــگاه پرســپولیس اجازه برداشت 
بدهــد، ایــن باشــگاه چقــدر می توانــد از 
ایــن پــول برداشــت کنــد و آیــا ایــن پــول 
کفــاف پرداخــت نیمی از رقــم مربوط به 

آپشــن ها را خواهــد داد؟
ه  شــگا با ن  ز مدیــرا ا یکــی  ز  یــرو د
پرســپولیس بــه ایــران ورزشــی گفــت 
اگــر در ایــن باره موافقــت نهایی صورت 
بگیــرد، معلــوم نیســت رقــم دریافتی از 
حســاب بورســی باشــگاه چقــدر خواهد 
بــود. بــه گفتــه ایــن مقــام مســئول قرار 
شــده ایــن کمیتــه گزارشــی از میــزان 
بدهی هــای باشــگاه را اســتخراج کــرده 
و بعــد دربــاره مبلــغ برداشــتی باشــگاه 

تصمیم گیــری کنــد.
در عیــن حــال بــه نظــر می رســد ایــن 
کمیتــه اوکــی اولیــه را بــرای پرداخــت 
پــول بــه باشــگاه پرســپولیس داده و 
از آنجایــی کــه همــه می داننــد میــزان 
برداشــتی باشــگاه اســتقال بســیار 

بیشــتر از پرســپولیس بــوده، شــاید بــا 
در نظــر گرفتــن ایــن موضــوع و بحرانــی 
کــه مدیــران پرســپولیس در آن گرفتــار 
شــده اند بــا ایــن کمــک موافقــت کنند.

در عیــن حــال ایــن ســؤال هــم وجــود 
دارد کــه اگــر کمیتــه مصــارف نتوانــد یــا 
نخواهــد بــه پرســپولیس کمک کنــد آیا 
این باشــگاه گزینه دیگری برای رسیدن 
بــه پــول و پرداخت آپشــن ها دارد یا نه؟ 
یکــی از مدیــران باشــگاه پرســپولیس 
می گویــد: »دو ســه گزینــه داریــم امــا 
اصلی تریــن راه همیــن برداشــت از 
حســاب بورســی اســت چرا که این رقم 
درشــت را تنهــا از ایــن طریــق می تــوان 

فراهــم کــرد.«
رضــا درویــش در مصاحبــه دو روز 
قبــل خــود از بانــک شــهر هــم تقاضــای 
کمــک کــرده بــود و اینطــوری بحــث وام 
از ایــن بانــک پیــش آمــد. در عیــن حــال 
بایــد متذکــر شــد پــول بورســی باشــگاه 
پرسپولیس در حساب بانک شهر است 
و در مــوارد قبلــی کــه باشــگاه وام گرفته 
اقســاط وام از ســود آن پول کســر شــده 
اســت. در واقــع احتمالاً اینگونه اســت 

کــه درویــش از بانــک شــهر بــه عنــوان 
عامل پرداخت پول بورســی تقاضا دارد 
امــر رســاندن پول کان مدنظر باشــگاه 
را تسهیل کند که این مسأله هم منوط 
بــه موافقــت کمیتــه مصــارف ســازمان 

خصوصی ســازی اســت.
یکــی دیگــر از راه هایــی کــه باشــگاه 
پرســپولیس بــه آن فکــر کــرده دریافت 
پــول از اسپانســر خود ایرانســل اســت. 
ایرانسل قبل از بازی با النصر به باشگاه 
پرداختــی داشــته و درویــش بــا این پول 
توانســت 10 درصــد از رقــم قــرارداد 
بازیکنــان را پرداخت کند. طبق قرارداد 
هر تعداد مســابقه بیشتری برگزار شود 
دریافتی هــای باشــگاه از ایــن اسپانســر 
بیشــتر خواهد شــد چرا که به ازای تبلغ 
روی پیراهــن پــول می گیــرد امــا فاصلــه 
مســابقات آنقدر زیاد بوده که نمی توان 
امیــدی بــه دریافــت قســط بعــدی ایــن 

قــرارداد داشــت.
بــا در نظــر گرفتــن چنیــن شــرایطی و 
اینکــه فراهــم کردن بودجــه لازم جهت 
پرداخــت نیمــی از آپشــن ها کار راحتــی 
نیســت و نیازمند طی کردن یک پروسه 

چند روزه اســت شــاید پرداخت پول به 
بازیکنان و مربیان پرســپولیس به بازی 
پیــکان نرســد. بــا چنین شــرایطی حتی 
اگــر اعضــای تیــم پرســپولیس تــا بــازی 
پیــکان کوتــاه بیایند و به تمرینات شــان 
ادامــه دهنــد بعــد از ایــن بــازی دوبــاره 
اعتــراض و اعتصــاب خواهنــد کــرد کــه 
ایــن مســأله در آســتانه بــازی سه شــنبه 
هفته بعد مقابل استقال تاجیکستان 
در لیگ قهرمانان آسیا خطرناک خواهد 
بــود. شــاید هــم بــا توجه به حساســیت 
ایــن مســابقه بین المللــی و از آنجــا 
کــه بازیکنــان دوســت ندارنــد مقابــل 
هــواداران قــرار بگیرند اعتصاب شــان را 
عقب تر بیندازند و تا آن روز باشگاه پول 
پرداخت آپشــن ها را فراهم کرده باشد.
البتــه قــرار بــود کمیتــه مصــارف دیــروز 
هــم در ایــن باره جلســه ای برگــزار کند و 
بــا توجه به شــرایط بحرانی پرســپولیس 
ایــن کمک تســریع یابد که اگــر اینگونه 
شــود حتــی اگر طی امروز و فردا نشــود، 
پرسپولیســی ها هفته آینــده به نیمی از 
مبالغ مربوط به آپشــن های خود دست 

خواهنــد یافت.

پروسه برداشت از پول بورسی زمانبر شد

احتمال اعتصاب بعد از بازی پیکان
محمد قراگزلو

خبرنگار

اینطور که مشــخص اســت پرسپولیس 
قضیــه میزبانــی در ورزشــگاه شــهید 
کاظمــی را بســیار جــدی گرفتــه اســت و 
اینطــور نیســت کــه رضــا درویــش یــک 
حرفــی در ایــن خصــوص زده باشــد و 

راحــت از آن عبــور کنــد.
درســت در روزی کــه مدیــرکل ورزش 
تهــران اخبــار امیدوار کننــده ای دربــاره 
ورزشــگاه تحتــی و احتمــال میزبانــی 
ایــن ورزشــگاه از بازی هــای خانگــی 
پرسپولیس و استقال در نیم فصل دوم 
داد، باشــگاه پرســپولیس نماینــده اش 
را همــراه بــا ســهیل مهــدی بــه ورزشــگاه 
شــهید کاظمی فرســتاد تــا از بخش های 

مختلــف ایــن ورزشــگاه بازدیــد کننــد.

ســهیل مهدی امروز در ورزشــگاه شهید 
کاظمی، محل تمرینات تیم پرسپولیس 
حضــور پیــدا کــرد تــا بــه اتفــاق محمــد 
امــام وردی، نقــی طالبــی مدیر حراســت 
باشــگاه و افســر امنیتــی تیــم و علــی 
طاهرکیــا مدیــر مجموعه، از شــرایط این 

ورزشــگاه بازدیــد داشــته باشــد.
ایــن حضــور بــه منظــور بررســی امــکان 
برگزاری رقابت های رســمی پرســپولیس 
در چهارچــوب دیدارهــای لیــگ برتــر 
خلیج فارس و جام حذفی فوتبال کشــور 

انجــام شــد.
در جریــان این بازدید، نماینده ســازمان 
لیــگ، ایــن ورزشــگاه را بــه صــورت کلــی 
در ســطح برگــزاری چنیــن رقابت هایــی 

ارزیابــی کــرد ولــی تأکیــد شــد کــه بــرای 
این منظور باید نســبت بــه ایجاد بعضی 
اصاحــات، همچنین تجهیز بخش های 
مختلــف و ایجــاد بعضــی تغییــرات و 

زیرســاخت ها اقــدام شــود.
وی همچنیــن اعــام داشــت کــه ایــن 
بازدیــد جــدا از بررســی هایی اســت کــه 
شــورای تأمین اســتان باید بــرای ارزیابی 
امکان برگزاری مسابقات در ورزشگاه ها 

انجــام دهد.
ســهیل مهدی بعد از بازدید از ورزشــگاه 
شهید کاظمی و ذکر نکات مختلف برای 
فراهــم آمــدن اســتانداردهای مدنظــر 
ســازمان لیــگ فوتبــال، بــا حضــور در 
ساختمان مرکزی باشگاه پرسپولیس با 

رضــا درویش مدیرعامل باشــگاه، دیدار 
و گفت وگــو داشــت.

در همیــن زمینــه دیــروز یکــی از مدیران 
باشــگاه پرســپولیس بــه ایــران ورزشــی 
گفــت: »مــا دنبــال گرفتــن میزبانــی در 
این ورزشــگاه هستیم تا برخی بازی های 
نیم فصل دوم را در این ورزشــگاه برگزار 
کنیــم. ورزشــگاه مــا امکانــات خوبــی 
دارد و از خیلــی ورزشــگاه های دیگــر در 
شهرســتان ها بهتــر و ســرتر اســت. فقط 
همــان بحث حضور تماشــاگر اســت که 
بایــد ببینیــم نظــر مســئولان چیســت و 
آیــا اجــازه می دهنــد بــا شــرایطی کــه این 
ورزشــگاه دارد تماشــاگران هــم بیاینــد 

یا نــه.«

پرسپولیس همچنان به دنبال میزبانی در کمپ اختصاصی

ورزشگاه ما از خیلی استادیوم های دیگر بهتر است


